
PROTOKÓŁ NR XXXII/2013
z obrad XXXII sesji Rady Gminy Godkowo kadencji 2010 - 2014 odbytej w 

dniu 28 maja 2013 r. w sali narad Urzędu Gminy w Godkowie

Ad. pkt 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Ela Krystyna Jankowiak dokonała o 
godz.  10:00 otwarcia  obrad XXXII  sesji  Rady  Gminy.  Powitała  zebranych i 
stwierdziła  prawomocność  obrad.  Zgodnie  z  listą  obecności  w  obradach 
uczestniczyło 15 radnych.
W obradach ponadto udział wzięli:

1. Wójt Gminy Godkowo – Pan Janusz Ryszard Grzywalski
2. Sekretarz Gminy – Pani Danuta Anna Janczuk
3. Skarbnik Gminy – Pani Bożena Makuch
4. Kierownicy jednostek organizacyjnych
5. Sołtysi – lista obecności w załączeniu
6. Dyrektor Gimnazjum w Dobrym  Pani Jadwiga Bogdaniuk
7. Dyrektor SP Bielica Pani Anna Sarnowska
8. Nauczyciel Gimnazjum w Dobrym Pan Adam Gródkowski
9. Kierownik Posterunku Policji w Młynarach – Pan Zbigniew Dabkiewicz

Ad. pkt. 2. Odczytanie porządku obrad

Przewodnicząca Rady Gminy odczytała porządek obrad:

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Odczytanie porządku obrad. 
3. Informacja Wójta Gminy z pracy w okresie między sesyjnym. 
4. Interpelacje i wnioski Radnych. 
5. Zapytania mieszkańców gminy. 
6. Podjęcie uchwały NR XXXII/159/2013 w sprawie Zmiany Wieloletniej Pro-
gnozy Finansowej Gminy Godkowo na lata 2013-2016. 
7. Podjęcie uchwały NR XXXII/160/2013 w sprawie zmiany budżetu Gminy na 
2013 rok. 
8.  Podjęcie  uchwały  NR XXXII/161/2013 w sprawie uchwalenia  regulaminu 
udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszka-
łych na terenie Gminy Godkowo. 
9.  Podjęcie  uchwały  NR XXXII/162/2013 w sprawie  przystąpienia  w latach 
2013 - 2014 do realizacji projektu systemowego pn. „Czas na aktywność
w Gminie Godkowo” w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki 
10. Podjęcie uchwały NR XXXII/163/2013 w sprawie ustalenia sieci publicznej 
Szkoły  Podstawowej  z  oddziałem przedszkolnym,  prowadzonej  przez  Gminę 
Godkowo oraz określenia granic jej obwodu. 



11. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski. 
12. Przyjęcie protokołu z obrad XXXI sesji. 
13. Zakończenie obrad. 

Zaproponowany porządek obrad został przyjęty przez Radnych jednogłośnie.

Ad. pkt. 3.  Informacja Wójta Gminy z pracy w okresie międzysesyjnym

Przed  sprawozdaniem  Wójta  z  pracy  w  okresie  międzysesyjnym  Pani 
Dyrektor  Gimnazjum  w  Dobrym  wraz  z  nauczycielem  Panem  Adamem 
Gródkowskim  złożyli  na  ręce  Wójta  i  Przewodniczącej  Rady  Gminy 
podziękowania,  życzenia  –  załącznik  nr  1  do  protokołu i  kwiaty  z  okazji 
kolejnej rocznicy przeprowadzenia wyborów samorządowych w Polsce. 

Wójt podziękował przedstawicielom Gimnazjum za uznanie i przyznał, że 
podziękowania zdarzają się rzadko, mieszkańcy są raczej bojowo nastawieni do 
władz.  Następnie  Wójt  przedstawił  informację  z  pracy  w  okresie 
międzysesyjnym:

1. Działanie ciągłe – praca nad budżetem. Udało się pozyskać kwotę 100 
tys. zł z Urzędu Marszałkowskiego na położenie asfaltu na kolejny odcinek od 
strony Nawt – 500 m. Zaplanowane jest także  zalanie 100 m odcinka bruku od 
strony Skowron.

2. W związku z  modernizacją  drogi nr  513 gminie  udało się  pozyskać 
korę na remonty dróg gminnych. Naprawiono już drogę do Zimnoch, a wkrótce 
zostanie poprawiona droga do Dobrego. 
Zasypywany jest także dół po żwirowni z budynkiem Urzędu Gminy.
Poruszanie się po drodze wojewódzkiej jest utrudnione, ale są zapewnienia, że 
odcinek  Cieszyniec  –  Krykajny  zostanie  ukończony  do  końca  listopada  br. 
Kolejny odcinek zostanie wykonany do końca listopada 2014 roku.
W związku z tym, że wyjazd z osiedla przy stacji paliw w Godkowie zostanie 
zamknięty,  wykonywana  jest  dokumentacja  na  odwodnienie,  a  w  przyszłym 
roku zostanie wykonany asfalt na tym osiedlu, na co środki zostaną pozyskane 
także z Urzędu Marszałkowskiego.

3. Obecnie  czynione  są  starania  w  Warszawie  o  pozyskanie  większej 
kwoty niż 200 tys. zł na oczyszczalnię w Grądkach. Za około miesiąc będzie 
wiadomo, czy się to uda.

4. Wszczęte zostały działania zmierzające do odzyskania kwoty 300 tys. 
zł  VAT–u  zapłaconego  w  ramach  prowadzonych  inwestycji  ze  środków 
unijnych.  Została  wynajęta  firma,  której  wypłacona  zostanie  równowartość 
20 % odzyskanej kwoty, jeśli się to powiedzie. 

5. Sprzedaż  mienia  komunalnego  idzie  bardzo  pomyślnie,  w  ostatnim 
czasie sprzedano dwie działki za kwoty przewyższające ich wyceny:  za 9 800 zł 
i za 13 500 zł.



6. W środy przyjęcia interesantów, którzy zgłaszają się głównie w sprawie 
pracy. Wśród osób bezrobotnych bardzo dużo jest osób młodych, po studiach, 
którzy mają problem ze znalezieniem zatrudnienia.

7. W minionym czasie na staże udało się zatrudnić 5 osób młodych oraz 3 
dorosłe. Na początku czerwca będzie wiadomo, czy uda się pozyskać kolejne 
osoby do pracy. 

8. Na ostatnim etapie  są  przygotowania  dokumentacji  na  remont  drogi 
Godkowo –  Ząbrowiec.  Wykonano już  część  prac  przy  chodniku w Osieku, 
obecnie  oczekuje  się  na  rozstrzygnięcie  przetargu  w  Zarządzie  Dróg 
Powiatowych.  Materiał  pozyskany  z  rozbiórki  obecnego  chodnika  zostanie 
wykorzystany na drogę w Osieku.

9. W  dniach  15-17  maja  w  Dolinie  Sadosiów  w  Dobrym  odbyły  się 
warsztaty tworzenia produktu turystycznego. Uczestniczyły w nich opiekunki 
świetlic,  pracownicy  Urzędu  oraz  Pani  Sekretarz.  Wszystko  zakończyło  się 
rajdem  rowerowym  po  terenie  Gminy.  Wrażenia  są  bardzo  pozytywne.  Jest 
pomysł na utworzenie wiat rowerowych oraz wykorzystanie świetlic wiejskich, 
m.in. w Lesiskach, gdzie właśnie kończy się remont. 

10. W dniu 17 maja odbył się także Powiatowy Dzień Działacza Kultury w 
Łępnie, który wypadł bardzo dobrze. Starostwo wystawiło dla Gminy wysoką 
ocenę za organizację tego święta. Występy dzieci ze szkół także były udane, a w 
szczególności Calineczka, w którą wcieliła się pięcioletnia córka Pani Agnieszki 
Tomas  z  Godkowa.  Trzy  osoby  z  terenu  Gminy  otrzymały  nagrody  za 
działalność  w  dziedzinie  kultury:  Pani  Anna  Więckowska,  Pani  Anna 
Korzeniowska i Pan Roman Lastovjak. Wśród nagrodzonych znalazł się także 
ks. Andrzej Sroka.

11. Dnia 19 maja jak co roku zespół Melodie z Godkowa występował w 
Stawigudzie  na  Przeglądzie  piosenki  warmińskiej,  gdzie  po  raz  kolejny 
zachwycił publiczność.

12. Kolejne wygrane Żurawia - z Olimpią Elbląg, Miłakowem, Małdytami, 
Wałszą Pieniężno, Piastem Wilczęta. Żuraw jak na razie jest na II miejscu i liczy 
na awans.

13. Po  raz  kolejny  bardzo  dobrze  zaprezentowała  się  na  zawodach 
wojewódzkich  BRD  drużyna  z  SP  Godkowo,  zdobywając  III  miejsce. 
Dziewczęta z SP Godkowo  zajęły I miejsce w województwie w unihokeju.

14. W dniu 27 maja odbyło się spotkanie spółek wodnych. Wnioski jakie 
się nasuwają po tym spotkaniu to czas zacząć pobierać opłaty od hektara, co 
pomoże  rolnikom  docenić  wykonywane  prace  melioracyjne,  gdyż  obecnie 
oczyszczone rowy są niszczone przez bydło.

15. W dniu 27 maja w Urzędzie obchodzony był dzień samorządowca i z 
tej  okazji  zorganizowany  został  skromny  poczęstunek.  Jak  tylko  warunki 
pogodowe pozwolą odbędzie się także część rekreacyjno – sportowa.

16. Od 26 maja do 1 czerwca na terenie Gminy trwa Europejski Tydzień 
Sportu,  w ramach którego w świetlicach,  szkołach organizowane są  imprezy 



sportowo-rekreacyjne. Aby otrzymać nagrodę podobnie jak w ubiegłych latach 
w imprezach tych powinna wziąć udział jak największa liczba osób. 

Ad. pkt. 4.  Interpelacje i wnioski Radnych

Radny Pan Rutkowski zapytał, odnośnie odzyskania 300 tys. VAT, o którym 
Wójt wspomniał w swoim sprawozdaniu – czy nie mógłby się zająć tą sprawą 
radca prawny. 
Przewodnicząca Rady Gminy odczytała: 
-  wniosek  Komisji  Rewizyjnej  o  udzielenie  Wójtowi  absolutorium  z  tytułu 
wykonania budżetu za 2012 rok - załącznik nr 2 do protokołu;
-  sprawozdanie  z  realizacji  programu  współpracy  z  organizacjami 
pozarządowymi w 2012 roku - załącznik nr 3 do protokołu. 

Ad. pkt. 5.  Zapytania mieszkańców gminy.

Pani Barbara Zadworna – Sołtys Plajn odniosła się do SP Bielica. Stwierdziła, 
że  rodzice  podpisujący  deklaracje  byli  informowani,  że  nie  będzie  nacisku 
katolickiego  ze  strony  stowarzyszenia,  które  przejmie  szkołę.  Natomiast  po 
spotkaniu z Prezesem Stowarzyszenia, które odbyło się w miniony piątek, wg. 
niej  celem  tej  szkoły  jest  ewangelizacja  dzieci.  W  szkołach  na  terenie 
województwa Warmińsko-Mazurskiego: w Gryźlinach, Olsztynku, Smolajnach 
codziennie  jest  odmawiany  różaniec,  a  kalendarz  szkoły  mocno  wiąże  się  z 
kultem religijnym. W Gryźlinach w samym wrześniu odbyły się cztery msze, w 
kolejnych  miesiącach  także,  nie  tylko  na  rozpoczęcie  i  zakończenie  roku 
szkolnego.  Zarzuciła  władzom  gminnym  udzielanie  rodzicom  błędnych 
informacji - że w szkole nie będzie żadnych zmian i wszystko pozostanie jak 
dotąd. Jak się okazuje niezupełnie będzie tak jak dotąd. 

Radna Pani Renata Korwel wyjaśniła, że także uczestniczyła w tym spotkaniu 
i  wcale  nie  było  to  przedstawione  w  taki  sposób  jak  zaprezentowała  Pani 
Zadworna.  Ponadto  rodzic  może  zdecydować  o  wysłaniu  dziecka  np.  do  SP 
Godkowo zamiast do SP Bielica.  

Dyrektor SP Bielica Pani Sarnowska  dodała, że nikt nikogo do niczego nie 
zmusza i rodzice wiedzą o tym, że mogą wysłać swoje dzieci do SP Godkowo.  

Pani  Genowefa  Kirol  Sołtys  Skowron  podziękowała  dla  Urzędu  Gminy  za 
możliwość  uczestniczenia  w  Konferencji  organizacji  pozarządowych  w 
Marózie.  Jest  to  bardzo  przydatne,  gdyż  można  wymienić  swoje  poglądy, 
doświadczenia. Zaproponowała, by w przyszłości umożliwić uczestnictwo dla 



większej grupy osób, gdyż koszt 35 zł nie jest wysoki. Odnośnie wypowiedzi 
Pani  Zadwornej  dodała,  że  codzienne  odmawianie  różańca  nie  jest  czymś 
gorszącym i każdy powinien to robić. 

Przewodnicząca  Rady zaproponowała  dla  zainteresowanych  tematem  SP 
Bielica  zorganizowanie  odrębnego  spotkania  w  tej  sprawie  z  Radą 
Pedagogiczną, Radą Sołecką.  

Pan Krzysztof Błaszczyk – Sołtys Krykajn poprosił o korę pozyskaną z drogi 
513 na drogę Krykajny-Gwiździny.

Pani Marianna Srebrnik  Sołtys Burdajn – poinformowała,  że w związku z 
pracami przy drodze 513 piach, który pozostawiono w rowie zagraża zalaniem 
pobliskich domów.

Pan Bogdan  Chojecki Sołtys  Stojp  -   zgłosił  potrzebę  naprawienia  120  m 
odcinka na drodze Łukszty – Stojpy, wykoszenia trawy w Stojpach, ustawienia 
pojemników  na  segregację  oraz  oznakowania  dojazdu  do  Stojp  od  strony 
Braniewa.

Pan Jerzy  Szmit Sołtys  Miłosnej  –  prosił  o  przypomnienie  dla  dyrektora  z 
Rejonu Dróg o naprawieniu korą 400 m na drodze Bielica – Miłosna.

Pan Ryszard  Łukaszuk Sołtys  Podąg  –  zgłosił  potrzebę  poprawienia  drogi 
Podągi – Lesiska oraz drogi gminnej należącej do Miłakowa 

Pani  Krystyna  Mołodzińska Sołtys  Dąbkowa  –  prosiła  o  korę  na  drogę 
powiatową Dobry – Dąbkowo.

Pani Monika Ptaszkiewicz Sołtys Ząbrowca – w ubiegłym roku we wrześniu 
prosiła o naprawienie zjeżdżalni i huśtawek na placu zabaw w Ząbrowcu i dotąd 
nie zostało to wykonane, dlatego ponawia prośbę.

Radny Pan Rutkowski zapytał Panią Skarbnik jaki zysk będzie miała Gmina 
przekształcając SP Bielica z publicznej na katolicką.

Przewodnicząca Rady Gminy  Poprosiła Panią Joannę Kubiak o wyjaśnienie 
ws. kosztów uczestnictwa w konferencji w Marózie.
Pani Joanna Kubiak  wyjaśniła,  że rzeczywiście kosztem Gminy było 35 zł 
wpisowego  oraz  koszt  delegacji.  Gmina  nie  ponosiła  kosztów  wyżywienia, 
noclegów,  opłacenia  wykładowców,  które  były  finansowane  ze  środków 
unijnych  pozyskanych  na  zorganizowanie  konferencji.  Koszt  uczestnictwa 



wyniósł 385 zł/os.  Ponadto obowiązywał limit osób zgłoszonych do udziału w 
konferencji i wynosił 2 os. z terenu Gminy.  

Sołtys  Stojp  Pan  Chojecki  zapytał  kiedy  wreszcie  skończy  się  przejadanie 
pieniędzy unijnych. 

Przewodnicząca Rady ogłosiła 10 min. przerwę
w obradach 11:10 – 11:20

Ad.  pkt.  6. Podjęcie  uchwały  NR  XXXII/159/2013  w  sprawie  Zmiany 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Godkowo na lata 2013-2016.

Przewodnicząca  Rady  Gminy  Pani  Ela  Jankowiak  odczytała  projekt 
uchwały i poddała go pod głosowanie, w wyniku którego został przyjęty – 15 
głosami „za”– jako:

UCHWAŁA NR XXXII/159/2013  - stanowiąca załącznik nr 4 do protokołu

Ad.  pkt.  7.  Podjęcie  uchwały  NR  XXXII/160/2013  w  sprawie  zmiany 
budżetu Gminy na 2013 rok

Przewodnicząca poinformowała że zmiany budżetu zostały omówione na 
posiedzeniu komisji. 

 Następnie Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały i poddała go 
pod głosowanie, w wyniku którego został przyjęty – 15 głosami „za”– jako:

UCHWAŁA NR XXXII/160/2013  - stanowiąca załącznik nr 5 do protokołu

Ad. pkt. 8.  Podjęcie uchwały NR XXXII/161/2013 w sprawie uchwalenia 
regulaminu  udzielania  pomocy  materialnej  o  charakterze  socjalnym dla 
uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Godkowo.

Przewodnicząca  Rady  Gminy  Pani  Ela  Jankowiak  poinformowała,  że 
uchwałę  omówiono na posiedzeniu Komisji Rady Gminy, następnie odczytała 
projekt uchwały i poddała go pod głosowanie, w wyniku którego został przyjęty 
– 15 głosami „za”– jako:

UCHWAŁA NR XXXII/161/2013  -  stanowiąca załącznik nr 6 do protokołu



Ad. pkt. 9.  Podjęcie uchwały NR XXXII/162/2013 w sprawie przystąpienia 
w latach 2013 - 2014 do realizacji projektu systemowego pn. „Czas na ak-
tywność w Gminie Godkowo” w ramach Programu Operacyjnego Kapitał 
Ludzki 

Przewodnicząca  Rady  Gminy  Pani  Ela  Jankowiak  poinformowała,  że 
uchwałę  omówiono na posiedzeniu Komisji Rady Gminy, następnie odczytała 
projekt uchwały i poddała go pod głosowanie, w wyniku którego został przyjęty 
– 15 głosami „za”– jako:

UCHWAŁA NR XXXII/162/2013  -  stanowiąca załącznik nr 7 do protokołu

Ad. pkt.  10.  Podjęcie  uchwały NR XXXII/163/2013 w sprawie ustalenia 
sieci  publicznej  Szkoły  Podstawowej  z  oddziałem  przedszkolnym, 
prowadzonej przez Gminę Godkowo oraz określenia granic jej obwodu.

Przewodnicząca  Rady  Gminy  Pani  Ela  Jankowiak  poinformowała,  że 
uchwałę  omówiono na posiedzeniu Komisji Rady Gminy, następnie odczytała 
projekt uchwały i poddała go pod głosowanie, w wyniku którego został przyjęty 
– 15 głosami „za”– jako:

UCHWAŁA NR XXXII/163/2013  -  stanowiąca załącznik nr 8 do protokołu

Ad. pkt.11.  Odpowiedzi na interpelacje i wnioski.

W  odpowiedzi  na  zapytanie  Pani  Zadwornej  Wójt  wyjaśnił,  że 
Zarządzeniem nr  30/2013 powołał  komisję,  zadaniem której  będzie  wydanie 
opinii  ws.  przekazania  budynku  SP Bielica  na  cele  oświatowe.  Ostateczną 
decyzję  o  przekazaniu  podejmie  Wójt  mając  na  uwadze  opinię  komisji. 
Przewodniczącą  Komisji  jest  Pani  Elwira  Dzika,  z-cą  Sekretarz  Gminy, 
sekretarzem  Pani  Magdalena  Stocka,  członkami:  Pani  Genowefa  Kirol, 
Wiesława  Staruch,  Pani  Renata  Korwel,  Bożena  Makuch,  Pan  Zdzisław 
Białobrzewski. Opinie napływające ze strony społeczeństwa zostaną wzięte pod 
uwagę. Na chwilę obecną są dwa zainteresowane stowarzyszenia: Katolickie z 
Częstochowy i Narie z Morąga. 
Podjęta  uchwała  o obwodach szkolnych powoduje,  że  dzieci  z  Grużajn,  czy 
Grądek mogą pójść do szkoły w Godkowie. 



Oba  stowarzyszenia  deklarują  przejęcie  wszystkich  pracowników 
obsługowych  poza  księgową.  Jest  ustalony  harmonogram  likwidacji  szkoły, 
który będzie realizowany. 

Drogą z Podąg do Lesisk Wójt jechał ostatnio i wcale nie jest ona w złym 
stanie. Pracownicy starają się dokładnie wykonywać prace naprawcze, ale jak 
wiadomo  obfite  opady  deszczu  pogarszają  sytuację  na  drogach 
nieutwardzonych.

Sprawa z zasypanym rowem w Burdajnach z pewności zostanie zgłoszona 
do wykonawcy drogi 513. 

Droga gminna, o której wspominał Pan Chojecki będzie naprawiana, gdy 
poprawią  się  warunki  pogodowe.  Wykonanie  prac  na  świetlicy  także  jest 
zaplanowane. Pojemniki do segregacji w Stojpach będą umieszczone przed 01 
lipca.  Do  końca  maja  miał  być  rozstrzygnięty  przetarg  na  odbiór  odpadów, 
jednak są  opóźnienia.  W czerwcu wszystko powinno się rozstrzygnąć i  będą 
organizowane zebrania wiejskie. 
W  sprawie  oznakowania  drogi  do  Stojp  Urząd  wystąpił  do  Powiatu 
Braniewskiego.  Należy  także  zamówić  znaki  na  drogę  w  stronę  Nawt,  ze 
względu na wzmożony ruch. 

Temat remontu drogi do Miłosnej jest często przez Sołtysa poruszany ale 
zwykle  ta  droga  jest  przez  Zarząd  Dróg  na  końcu  naprawiana.  Do  końca 
czerwca wszystkie drogi powiatowe powinny być wyremontowane.  

Informacja  o  potrzebie  naprawienia  drogi  do  Dąbkowa  zostanie 
przekazana do Zarządu Dróg, jednak pozyskana kora zostanie wykorzystana na 
drogi gminne.

Salę narad o godz. 11:50 opuścił Radny Lubomir Byk.

Naprawienie elementów placu zabaw w Ząbrowcu jest kosztowną sprawą, 
gdyż wszystkie urządzenia powinny posiadać atesty. 

Odnośnie marnowania pieniędzy unijnych, na co wskazywał Pan Chojecki 
Wójt wyjaśnił, że 30 % wszystkich środków unijnych przeznaczanych jest na 
projekty miękkie, gdzie często kładzie się nacisk na integrację, która jest bardzo 
istotna. 

Pani Zadworna poinformowała, że źle została zrozumiana. Chodziło jej 
tylko  o  to,  by  Pani  Biernacka  i  Pani  Sarnowska  przekazywały  prawdziwe, 
rzetelne  informacje na temat przyszłego funkcjonowania SP Bielica.



Pani Skarbnik odnośnie odzyskania VAT-u zapłaconego przy remoncie 
świetlicy w Osieku i Bielicy oraz budowie kanalizacji i oczyszczalni ścieków w 
Godkowie  wyjaśniła, że ona, Wójt, czy radca prawny nie byliby w stanie tego 
dokonać. Dlatego też upoważnili spółkę Legal Szurmińska Jaworska z Gdańska, 
która wystąpi o zwrot VAT-u do Ministerstwa. Jeśli uda się odzyskać VAT, to 
20% z 300 tys. zł przekazane zostanie dla tej firmy.
Odnośnie likwidacji SP Bielica oszczędności będą dopiero w następnych latach, 
gdyż w tym roku należy wypłacić odprawy i 13-stki. Gmina będzie zobligowana 
do przekazania na rzecz szkoły jedynie subwencję oświatową, która „idzie za 
uczniem”, nic ponadto. Najbardziej poszkodowani są nauczyciele, gdyż zamiast 
karty  nauczyciela  będzie  obowiązywać  kodeks  pracy.  Gmina  zaoszczędzi  na 
wynagrodzeniach i pochodnych od wynagrodzeń. 

Sekretarz Gminy dodała, że gdyby zlikwidowano kartę nauczyciela nie 
byłoby konieczności likwidacji szkół w Polsce. 

Ad. pkt. 12. Przyjęcie protokołu z obrad XXXI sesji.

Protokół został udostępniony do wglądu dla Radnych, którzy zapoznali 
się z jego treścią i nie wnieśli uwag. Protokół został przyjęty jednogłośnie.

Ad. pkt. 13.   Zakończenie obrad 

Wobec wyczerpania porządku sesji Przewodnicząca Rady o godz. 12:00 
zakończyła obrady i podziękowała zebranym za przybycie.

Przewodnicząca
Rady Gminy Godkowo

Ela Krystyna Jankowiak

Protokołowała 
Joanna Kubiak  




